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        Protokół nr 41 

z XLI sesji Rady Gminy Miasteczko Kraje ńskie 

w dniu 25 sierpnia  2010r. 

XLI sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  rozpoczęła się o godz.9.00 w 

sali Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Przewodnicząca Rady  D. Pawlak 

otworzyła posiedzenie i powitała wszystkich zebranych. Na wstępie odczytała pismo 

Wójta Gminy w sprawie konieczności zwołania tej sesji dodatkowej, jako 

nadzwyczajnej. Poinformowała, że dla dobra naszej Gminy  nie ma wątpliwości, że 

jest to niezbędne. W sesji wzięło udział 13 radnych, (radni Drzymała i Huszek - 

nieobecni). Z sołtysów nieobecni byli: W. Ilnicki, J. Dziuba. Przewodnicząca 

stwierdziła, że wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi  to 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - listy obecności 

radnych oraz gości w załączeniu.  Na posiedzenie przybyli także zaproszeni 

przedstawiciele firmy wykonawczej kanalizacji  ATA -TECHNIK oraz projektant i 

inżynier kontraktu. 

Porządek obrad:  

1. Sprawy regulaminowe: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XL sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  
13 lipca 2010 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i 

oczyszczalnią ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie. 
7. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół w Miasteczku Krajeńskim o wynikach 

tegorocznych egzaminów oraz podsumowanie roku szkolnego 2009/2010 
Szkoły Podstawowej, Gimnazjum i Przedszkola. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia woli złożenia wniosku o uzyskanie 
dofinansowania ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu 
Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko dla inwestycji w obszarze Zakładu 
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Unieszkodliwiania Odpadów Piła - ZUO Piła, realizowanego przez członków 
Porozumienia Międzygminnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
konsultowania z gminną radą działalności pożytku publicznego lub 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów 
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia realizowane w Publicznym Przedszkolu w Miasteczku Krajeńskim 
prowadzonym przez Gminę Miasteczko Krajeńskie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jodłowa. 
14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 
15. Sprawy różne, wolne wnioski. 
16. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 
17. Zakończenie. 

 

W sprawie porządku obrad głos zabrał Wójt Gminy Karol Jagodzi ński , który 
zaproponował aby punkt  - informacje włączenie do porządku sesji w punktach 14 i 
15 projektów uchwał:  w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Grabówno  na lata 2010-2017  oraz w sprawie zatwierdzenia  Planu Odnowy 
Miejscowości Wsi Grabionna na lata 2010-2017. 

Przewodnicz ąca Rady D. Pawlak  zaproponowała, aby w związku z nieobecnością 
radnej Świadek, w punkcie 2 zamiast przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji  
proponuje przyjąć : wybór sekretarza obrad. 

Głosowanie za zmianą w porządku obrad: 13 głosów „za”, na 13 obecnych radnych. 

Porządek obrad po zmianach wyglądał następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i 

oczyszczalnią ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
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5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół w Miasteczku Krajeńskim o wynikach 

tegorocznych egzaminów oraz podsumowanie roku szkolnego 2009/2010 
Szkoły Podstawowej, Gimnazjum i Przedszkola. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia woli złożenia wniosku o uzyskanie 
dofinansowania ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu 
Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko dla inwestycji w obszarze Zakładu 
Unieszkodliwiania Odpadów Piła - ZUO Piła, realizowanego przez członków 
Porozumienia Międzygminnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
konsultowania z gminną radą działalności pożytku publicznego lub 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów 
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia realizowane w Publicznym Przedszkolu w Miasteczku Krajeńskim 
prowadzonym przez Gminę Miasteczko Krajeńskie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jodłowa. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Grabówno  na lata 2010-2017 . 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia  Planu Odnowy Miejscowości Wsi 

Grabionna na lata 2010-2017 
16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 
17. Sprawy różne, wolne wnioski. 
18. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 
19. Zakończenie. 

 

 

Ad.2. 

Przewodnicz ąca Rady  zaproponowała, aby sekretarzem tych  obrad został radny 
Klesa - na co tenże wyraził zgodę. 

Do obradujących dołączył sołtys Dziuba. 

Ad.3. 



4 

 

Wójt Gminy K.Jagodzi ński   nawiązując do obecnie prowadzonych prac 
inwestycyjnych powiedział, ze długo oczekiwaliśmy na ten moment, kiedy rozpoczną 
się pierwsze  prace w terenie. Gmina Miasteczko Krajeńskie praktycznie przez cały 
okres od powstania ponosił a skutki  niedostosowania się do  wymogów 
oddziaływania  na środowisko. Chcemy, aby każdy mieszkaniec naszej Gminy miał 
świadomość zanieczyszczania środowiska. To przedsięwzięcie przygotowywane było 
od 2000 roku. Potem zmieniły się  przyznawania środków unijnych. Jednak 
ogromnym wysiłkiem i mordercza pracą dobrnęliśmy do końca i podpisaliśmy umowę 
na finansowanie. Teraz z kolei  spada na nas bardzo dużo obowiązków  związanych 
z finansowaniem i rozliczaniem tych środków. Wierzymy, że Firma ATA-TECHNIK 
upora się spełni nasze oczekiwania.  Ogólna  wartość tego projektu wynosi 21.652. 
tys. zł, a nasz wkład 17.470 tys. podkreślił wkład ogromnej pracy i poświęcenia ze 
strony pracowników urzędu w tym projekcie i odczytał wyróżnienia dla E.Jendrzejek, 
A.Banasik i R.Chmielnickiego. 

Następnie podinspektor ds. inwestycji R.Chmielnicki   przedstawił  w szczegółach 
prowadzone prace kanalizacyjne. Powiedział, że mamy pewne trudności  z 
podłączeniami kanalizacji  od granic działek do posesji i tu zalecane są indywidualne 
konsultacje mieszkańców bezpośrednio z projektantem. Wśród innych informacji 
przekazał, że prace na terenie Miasteczka będą na pewno utrudnione, choćby ze 
względu na budowę obwodnicy na pewnym odcinku. 

Przewodnicz ąca Pawlak  powitała przedstawiciela Zarządu Powiatu w Pile-pana 
Mikitę 

Wójt zauważył, że ekipa prowadząca prace budowlane przy kanalizacji jest bardzo 
zaskoczona pozytywnym nastawieniem mieszkańców do tej inwestycji i życzliwością 
wobec nich samych. 

Przewodnicz ąca Pawlak  poinformowała o wyjazdach członków poszczególnych 
komisji na teren budowy tej naszej inwestycji i ogólnie mówiąc wrażenie wszystkich 
było bardzo pozytywne. 

Przewodnicz ąca Rady   przedstawiła pana Lecha Cabańskiego- przedstawiciela 
prasy, mieszkańca naszej Gminy, który będzie już naszym stałym gościem na 
naszych posiedzeniach. 

Pan Karwowski dyrektor firmy ATA –TECHNIK z Budzynia  podziękował 
mieszkańcom za wyrozumiałość i zrozumienie trudności jakie muszą towarzyszyć 
przy robotach tak dużej inwestycji. 

Ad. 4 

Przewodnicz ąca Rady D. Pawlak  informując o swych działaniach w okresie 
międzysesyjnych powiedziała, że uczestniczyła w posiedzeniu jakie się odbyło dla 
podjęcia aktu mianowania dla nauczyciela, w otwarciu ciągu pieszo-rowerowego do 
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Brzostowa, dyżurach w urzędzie gminy. Odczytała  wystąpienie pokontrolne NIK 
Urzędu Gminy Miasteczko Krajeńskie oraz pismo w sprawie udzielenia dotacji na 
renowację zabytkowego domu pana Pospiesznego w Miasteczku. Jednocześnie 
przypomniała radnym o obowiązku złożenia ostatniego w tej kadencji oświadczenia 
majątkowego. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy K.Jagodzi ński  wymienił  zarządzenia podjęte w okresie 
międzysesyjnym Złożył podziękowania dla starosty, i radnych powiatowych w 
związku z zakończeniem budowy chodnika z Miasteczka do Brzostowa. 
Poinformował także o: 

- uczestniczył w konferencji w Podaninie na temat zasad finansowania ze środków 
unijnych, 

- nie wyłoniliśmy jeszcze wykonawcy na budowę oczyszczalni, bo konieczne są 
uzupełnienia, 

- w sprawie przebudowy świetlicy w Brzostowie konieczne okazało się anektowanie 
umowy o prace dodatkowe, ale dożynki  9 września się odbędą, chociaż świetlica 
będzie jeszcze nieczynna, 

- sprzedaliśmy lokale mieszkalne dotychczasowym najemcą- w Brzostowie- 
p.Kobyłka i w Grabównie p.Barabasz, 

- podziękowania dla wykonawców projektu na odnowę wsi Grabionna i Grabówno, 

- odbyło się spotkanie sołtysów w sprawie dożynek, 

- podziękowania dla pani sołtys z Brzostowa za uczestnictwo  z wieńcem w 
dożynkach powiatowych,  

- spotkanie z dyrektorem Tomczykiem w sprawie przepustu  na Placu Wolności w 
Miasteczku. 

Ad. 6. 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych  nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

Ad. 7. 

Panie dyrektorki – Zespołu Szkół  w Miasteczku Krajeńskim oraz Publicznego 
Przedszkola w Miasteczku Krajeńskim przedstawiły informacje o wynikach nauczania 
w roku szkolnym 2009/2010. 
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Ad.8.  

Przewodnicz ąca Rady  odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli złożenia 
wniosku o uzyskanie dofinansowania ze środków Unii Europejskiej w ramach 
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko dla inwestycji w obszarze 
Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów Piła - ZUO Piła, realizowanego przez członków 
Porozumienia Międzygminnego. Ponieważ projekt omawiany był na komisjach 
przystąpiono do glosowania. 
 
Głosowanie  : 10 głosów „za” na 10 obecnych radnych 
 
Ad.9. 
 
Przewodnicz ąca Rady  odczytała projekt uchwały w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu konsultowania z gminną radą działalności pożytku 
publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art.3 
ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów 
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji. Projekt omawiany był na posiedzeniach komisji.  
Radny Wegner wyszedł. 
 
Głosowanie : 9 głosów „za” na 9 obecnych radnych 
 
Ad.10. 
 
Przewodnicz ąca Rady  odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za 
świadczenia realizowane w Publicznym Przedszkolu w Miasteczku Krajeńskim 
prowadzonym przez Gminę Miasteczko Krajeńskie. Projekt omawiany był na 
posiedzeniach komisji.  
Radny Wegner wrócił na salę obrad. 
 
Głosowanie  : 10 głosów „za” na 10 obecnych radnych 
 
Ad.11 
 
Przewodnicz ąca Rady  odczytała projekt uchwały trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Gminy Miasteczko Krajeńskie. 
 
Głosowanie  : 10 głosów „za” na 10 obecnych radnych 
 
Ad.12. 

Skarbnik Gminy E.Jendrzejek  przedstawiła zarządzenie wójta w sprawie zmian w 
budżecie, a następnie zmiany zaproponowane w projekcie uchwały.  
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Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 

Głosowanie  : 10 głosów „za” na 10 obecnych radnych 
 

 

 

 Ad.13. 

Przewodnicz ąca Rady  odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Jodłowa i od razu przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie  : 10 głosów „za” na 10 obecnych radnych 
 

Ad.14. 

Przewodnicz ąca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Grabówno  na lata 2010-2017 . 
 

Głosowanie : 10 głosów „za” na 10 obecnych radnych 
 

Ad.15. 

Przewodnicz ąca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Wsi Grabionna  na lata 2010-2017 . 
 
Głosowanie  : 10 głosów „za” na 10 obecnych radnych 
 
Ad.16. 
 
Odpowiadając na pytania radnych w sprawie terminu budowy chodnika na ul. 
Słonecznej w Miasteczku wójt powiedział, ze wykonanie jesteśmy zmuszeni zlecić to 
firmie, ponieważ nie mamy możliwości wykonać tych prac siłą własnych 
pracowników. Prace mają być wykonane do 10 października tego roku. powiedział 
także, że jesteśmy zmuszeni pokryć koszt za dodatkowe prace przy świetlicy w 
Brzostowie  i że odrzucono nasz wniosek na budowę drogi Okaliniec- Grabionna. 
Przygotowujemy się do włączenia w projekt powiatu na remont drogi Grabowno- 
Miasteczko do poczty.  
 
Ad.17. 
 
 W sprawach różnych, wolnych wnioskach głos zabrali: 
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- sołtys Baszczuk  -  w sprawie środków z banku żywności- pani Betańska - 
Kierownik GOPS w Miasteczku Krajeńskim powiedziała, że wymaga to podpisania 
specjalnej umowy i odprowadzania składek w wysokości 600 zł miesięcznie. 
 
- przedstawiciel Zarz ądu Powiatu Pilskiego- pan Mikita  podziękował  
mieszkańcom naszej Gminy za podjęcie decyzji o budowie tego niemałego zadania- 
chodnika do Brzostowa oraz za udział Gminy w dożynkach powiatowych, 
 
- radny Krawiec  zapytał, czy będzie można potem usunąć suche drzewa przy 
chodniku i brakuje pewnego odcinka barierki przy chodniku,  
 
- wójt  odpowiedział, że usunięcie drzew jest sprawą niezmiernie trudną 
proceduralnie, ale tez i kosztowna, więc będziemy je ogławiać na ile się da. Pewne 
niedoróbki, które jednak były nieuniknione w czasie budowy tego chodnika będą 
sukcesywnie uzupełnianie przez wykonawcę. 
 
- radny Klesa  zwrócił się z wnioskiem o naprawę tablicy ogłoszeń koło kina w 
Miasteczku, 
 
- sekretarz  odczytała pismo w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 
Bogatynia, 
 
- wójt w odpowiedzi na ten apel powiedział, że kwota 5 tys. złotych przekazana na 
pomoc powodzianom do Gminy Jodłowa, to już jest bardzo duży wysiłek finansowy 
dla naszej Gminy, 
 
- sołtys Dziuba  – zawnioskował o wykoszenie chodnika w Okalińcu, 
 
- sołtys Ilnicki  skierował pytanie do pana Mikity – kiedy będzie naprawiony odcinek 
drogi do Wolska Dolnego przy przejeździe kolejowym. 
 
- pan Mikita  odpowiedział, że pytanie to zostanie skierowane do odpowiedniego 
pracownika i odpowiedź zostanie udzielona. 
 
Ad.18. 
 
Ustalono termin następnej sesji- 29 września 2010r. w świetlicy wiejskiej w 
Brzostowie o godz.11.00. 
 
Przewodnicz ąca Rady  poinformowała także o swoim wyjeździe na szkolenie do 
Poznania w sprawie zadań na koniec kadencji rady. 
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